

## Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award

### MICHAEL H. LUBETSKY

Michael Lubetsky is the 2020 recipient of the Canadian Tax Foundation's Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award. His article, "Income Tax Disputes Involving Loss Years: Pitfalls, Foibles, and Possible Reforms," was published in (2019) 67:3 *Canadian Tax Journal* 499-531. The article was selected by a committee of experienced tax professionals as the best writing published by the Foundation in 2019-20. The award, which is conferred annually, is named for the Foundation's late director emeritus.

Michael H. Lubetsky is a partner in the Litigation and Taxation groups at Davies Ward Phillips & Vineberg LLP. His practice focuses on tax litigation, and he also acts regularly in complex commercial disputes and cases involving novel questions of constitutional and comparative law. He has pleaded before the Supreme Court of Canada; the Federal, Ontario, and Quebec Courts of Appeal; and various trial-level courts and tribunals across Canada and beyond. He has also authored or co-authored articles on a wide range of legal topics that have been cited by the Supreme Court of Canada; the Federal, Quebec, and British Columbia Courts of Appeal; and trial-level courts. He earned an AB from Princeton University and BCL, LLB, and MBA degrees from McGill University. Prior to becoming a lawyer, he worked as a researcher with an investment company in Japan and later as an officer in the Canadian Foreign Service, serving in Haiti, the Dominican Republic, and China.

---

---

## Prix d'excellence en rédaction

### Douglas J. Sherbaniuk

#### MICHAEL H. LUBETSKY

Michael Lubetsky est le récipiendaire 2020 du Prix d'excellence en rédaction Douglas J. Sherbaniuk de la Fondation canadienne de fiscalité. Son article intitulé « Income Tax Disputes Involving Loss Years: Pitfalls, Foibles, and Possible Reforms » a été publié dans (2019) 67:3 *Revue fiscale canadienne* 499-531. Son article a été retenu par un comité composé de professionnels en fiscalité à titre de meilleur article publié par la Fondation en 2019-20. Ce prix, décerné annuellement, est nommé à la mémoire du défunt directeur emeritus de la Fondation.

Michael H. Lubetsky est un associé au sein des groupes de pratique Règlement de différends et Différends en matière fiscale chez Davies Ward Phillips & Vineberg S.E.N.C.R.L./s.r.l. Sa pratique se concentre sur les litiges fiscaux, et il intervient également régulièrement dans des litiges commerciaux complexes et des affaires impliquant de nouvelles questions de droit constitutionnel et comparatif. Il a plaidé devant la Cour suprême du Canada; les Cours d'appel fédérale, ontarienne et québécoise; et divers cours et tribunaux de première instance partout au Canada et ailleurs. Il est également l'auteur ou le coauteur d'articles portant sur des sujets juridiques variés qui ont été cités par la Cour suprême du Canada; les Cours d'appel fédérale, québécoise et de la Colombie-Britannique; et les tribunaux de première instance. Il est détenteur d'un baccalauréat de l'Université Princeton, d'un LL.B./B.C.L. et d'un M.B.A. de l'Université McGill. Avant de devenir avocat, il a travaillé comme chercheur au sein d'une société d'investissement au Japon, puis comme agent du Service extérieur du Canada, servant en Haïti, en République dominicaine et en Chine.